
Blahopřání Tchajwanské konferenci Fa

Rád bych pozdravil všechny učedníky Dafa, kteří se účastní Tchajwanské konference Fa.

Forma, kterou kultivace Dafa přebírá, je odlišná od všech forem kultivace v historii. Je to 
proto, že vy nesete odpovědnost učedníka Dafa: to posvátné poslání zachraňování vnímajících 
bytostí  v okamžiku dějin,  který je  pro lidstvo kritický.  Sdělovat lidem světa pravdu může 
vypadat prostě, avšak ovlivňuje to budoucnosti vnímajících bytostí. Abyste tuto úlohu dělali 
dobře, musíte se dobře kultivovat.

Vaše konference Fa je k tomu, abyste společně sdíleli v kultivačním procesu a nalézali své 
nedostatky v kultivaci, a tím se stali pilnějšími. Proto Mistr doufá, že se vaše konference Fa 
setká s naprostým úspěchem, a doufá, že budete v kultivaci ještě pilnější.
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